

EN: SAFETY, REGULATORY, AND WARRANTY INFORMATION

SAFETY GUIDE

IMPORTANT SAFETY INFORMATION

Read the quick start guide and safety guide carefully and completely before using the product. the product contains sensitive electronic components, including batteries, and can be damaged or cause injury if dropped, burned, punctured, crushed, disassembled, or if exposed to excessive heat or liquid. clean the product only with a dry cloth. do not use the headphones, plug in the charging dock, or charge the headphones if the product has an obvious defect or is damaged in any way. Keep the product, accessories, and packaging parts out of reach of children and pets to prevent accidents and choking hazards.

BATTERIES

The product contains a rechargeable lithium-ion battery. the battery is built-in and not replaceable. If these guidelines are not followed, the battery may experience a shortened life span or may present a risk of damage to the device, explosion, fire, chemical burn, electrolyte leak, and injury.

- Do not attempt to replace the product's rechargeable battery.
- Do not expose the product to fire.
- Do not immerse or expose the product to water or other liquids.
- Only charge the battery in accordance with the user instructions in the quick start guide.
- Do not operate or charge the product at temperatures below 50°F (10°C) or above 100°F (40°C).
- Do not store the product at temperatures below 32°F (0°C) or above 140°F (60°C)

HEARING LOSS

To prevent possible hearing damage, do not listen at high volume levels for long periods of time. Check volume level before putting headphones on. Turn volume level down to its lowest level prior to changing audio sources. take breaks after long listening sessions. if you experience discomfort or ringing in your ears, immediately discontinue using the product and consult a physician.

DRIVING HAZARD

Do not use headphones while operating a vehicle or any activity that requires your attention for safety. It is dangerous to operate a vehicle while wearing headphones, even if audio is not present and dolby lifemix® is enabled. Using headphones while driving is illegal in many states and jurisdictions.

MEDICAL DEVICE INTERFERENCE

The headphones and power base contain magnets and components that emit electromagnetic fields. Maintain a safe distance of separation between the headphones/power base and pacemakers, defibrillators, or other medical devices. Consult your physician and medical device manufacturer for information specific to your medical device. Stop using the headphones immediately if you suspect they are interfering with your pacemaker, defibrillator, or any other medical device.

INTENDED USE

The product is intended for use with devices that support wireless communication via bluetooth®. Use only manufacturer supplied accessories included in the packaging or accessories specified by Dolby to charge your headphones. Do not make unauthorized alterations to this product.

EMC INFORMATION

U.S.A. FCC PART 15 FCC RULES

This device complies with part 15 of the fcc rules. operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

This equipment has been tested and found to comply with the limits for pursuant to part 15 of the fcc rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause

harmful interference to radio communications. however, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/tv technician for help.

Any changes or modification on this product could void the user's authority to operate this device. Properly shielded and grounded cables and connectors must be used for connection to other accessories and/or peripherals in order to meet fcc emission limits.

CANADA IC

This device complies with industry canada license exempt rules. operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. This device complies with rss-210 of industry canada. This class b digital apparatus complies with canada ices-003.

PRODUCT DISPOSAL INFORMATION

This product is electronic equipment and it contains an internal non-replaceable lithium-ion battery and should be disposed of in accordance with all applicable laws. Do not dispose as household waste. do not dispose of the product in a fire. Please dispose of this product by taking it to your local electronic waste collection point or recycling center. For more information about where to recycle electronic equipment, contact your local waste management authority or the retailer where you purchased the product.

LIMITED PRODUCT WARRANTY

LIMITED WARRANTY

Dolby warrants to the original retail purchaser of headphones and related accessories made by Dolby (the "product") only, that the hardware of the product will be free from defects in materials and workmanship under normal consumer use for a period of 1 year from the date of original retail purchase (the "warranty period"). This warranty does not cover headphones or accessories made by other companies even if those products incorporate dolby technologies. this express warranty is non-transferable. notwithstanding the foregoing, if you received the product as a gift, as shown by a gift receipt, you will be considered the original retail purchaser.

WARRANTY CLAIMS

In order to make a warranty claim, contact dolby customer support during the warranty period at productsupport@dolby.com or via phone at1 (866) 994-1446. Information regarding this warranty and warranty claims process is also available at <https://www.products.dolby.com/support>. A sales receipt, gift receipt, or proof of purchase is required to make a warranty claim. If covered, customer support will provide you a return material authorization (rma) number and provide you detailed information on how and where to send your defective product. dolby's liability, and your sole remedy, for breach of the foregoing limited warranty during the warranty period will be for dolby to either (1) Repair or, at Dolby's sole option and discretion, replace the defective product, at no cost to you, or (2) If Dolby determines that neither of the foregoing are commercially reasonable, refund the amount you paid for the product. at Dolby's sole option and discretion, Dolby may use rebuilt, reconditioned or new parts or components when repairing any product, or may replace the product with a rebuilt, reconditioned, or new product. Repaired or replaced product will be covered by this limited warranty for the remainder of the original warranty period or 120 days from the shipment date of the repaired or replaced product, whichever is longer. If any product is returned to Dolby that is not covered by this limited warranty or is returned to Dolby without a RMA number, then Dolby may, at Dolby's sole

option and discretion, either (i) return the product at the customer's expense, or (ii) charge the customer for all parts, shipping, and labor charges for the repair of such product. Failure to follow the warranty claim instructions may void your warranty.

WARRANTY EXCLUSIONS

This limited warranty does not cover damage or malfunctions caused by accident, disaster, misuse (including any use in a manner contrary to the instructions contained in any user guide or on the packaging of the product), abuse, negligence or other external causes, power surges, improper installation, misadjustment, third-party products, unauthorized opening, unauthorized use, tampering, alteration, or repair or modification by anyone other than dolby or its authorized servicers. This limited warranty also does not cover cosmetic damage or normal wear and tear. This limited warranty will be void if the serial number on your product has been removed, tampered with or defaced or if your product has been opened or serviced without authorization, tampered with, altered or modified. this limited warranty does not cover any claim made after the end of the warranty period.

LIMITATION OF LIABILITY

Disclaimers. The foregoing is your sole and exclusive remedy for Dolby's breach of the warranty herein or for any other claims related to this warranty. There are no express warranties except as listed under "limited warranty" above. Any and all implied warranties, including without limitation the implied warranties of merchantability and fitness for a particular purpose, shall be valid only during the warranty period. To the maximum extent permitted by law, in no event will Dolby, its affiliates or its suppliers be liable to you or any third party for any consequential, special, incidental, punitive or other indirect damages arising from your use or inability to use the product, no matter how caused and on any theory of liability. Some states or jurisdictions do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, or limitations on how long an implied warranty lasts, so the above exclusions or limitations may not apply to you. In such event, the foregoing limitations shall apply to maximum extent permitted by law. Dolby

makes no warranties or representations as to the quality, capabilities, operations, performance or suitability of any third-party software or equipment used in connection with the product. This warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights which vary from state to state.

SOFTWARE

Dolby may provide or make available to you software that is compatible with products. any such software is provided or made available to you subject to the license agreement accompanying such software or, if no license agreement accompanies such software, then the dolby end user license agreement available at [url]. If applicable, this software is commercial computer software developed exclusively at private expense, and is provided to the us government only as commercial computer software. Use, duplication and disclosure by civilian agencies of the US government shall be in accordance with the terms of such license agreement and far 52.227-19(b), or its current equivalent. Consistent with dfars 227.7202 or its current equivalent, use, duplication and disclosure by dod agencies is subject solely to the terms of such license agreement.

GOVERNING LAW

Unless otherwise required by applicable state law, this limited warranty will be construed according to the substantive law, but not the choice of law rules, of the state of California and of applicable federal law of the United States. If any dispute arises under this limited warranty, then unless otherwise required by applicable state law, the venue for such dispute will be in the California Superior Courts and the Federal District Court for the Northern District of California located in San Francisco, California, and customer hereby irrevocably submits to the exclusive jurisdiction of such courts.

FR: RENSEIGNEMENTS CONCERNANT LA SÉCURITÉ, LES RÈGLEMENTS ET LA GARANTIE

GUIDE DE SÉCURITÉ

IMPORTANTS RENSEIGNEMENTS SUR LA SÉCURITÉ

Lisez attentivement et intégralement le guide de démarrage rapide et le guide sur la sécurité avant de commencer à utiliser l'appareil. L'appareil contient des composants électroniques sensibles, dont des batteries, qui peuvent s'abîmer ou provoquer des blessures s'il tombe ou brûle, ou encore est percé, écrasé, démonté ou exposé à une chaleur intense ou à du liquide. Nettoyez l'appareil à l'aide d'un chiffon sec exclusivement. Abstenez-vous d'utiliser les écouteurs, de brancher la station de recharge ou de charger les écouteurs si l'appareil présente un défaut manifeste ou est abîmé de quelque manière que ce soit. Gardez l'appareil, les accessoires et l'emballage hors de portée des enfants et des animaux domestiques pour éviter les accidents et les risques de suffocation.

BATTERIES

L'appareil contient une batterie rechargeable au lithium-ion, intégrée et non remplaçable. Si ces lignes directrices ne sont pas respectées, la batterie risque de durer moins longtemps, d'endommager l'appareil ou encore de provoquer une explosion, un incendie, une brûlure chimique, une fuite d'électrolytes et des blessures.

-N'essayez pas de remplacer la batterie rechargeable de l'appareil.

-N'exposez pas l'appareil aux flammes.

-N'immergez pas l'appareil dans l'eau ni aucun autre liquide, et ne l'y exposez pas.

-Chargez la batterie en respectant à la lettre le mode d'emploi dans le guide de démarrage rapide.

-N'utilisez pas et ne chargez pas l'appareil à des températures inférieures à 10 °C (50 °F) ou supérieures à 40 °C (100 °F).-Do not store the product at temperatures below 32°f (0°C) or above 140°f (60°C)

-N'entreposez pas l'appareil à des températures inférieures à 0 °C (32 °F) ou supérieures à 60 °C (140 °F).

PERTE AUDITIVE

Pour écarter tout risque de dommage auditif, ne laissez pas le volume trop élevé durant de longues périodes. Vérifiez le volume avant de mettre les écouteurs. Baissez le volume au plus bas avant de changer de source audio. Prenez des pauses entre de longues périodes d'écoute. En cas de sensation gênante ou de bourdonnement dans les oreilles, arrêtez immédiatement d'utiliser l'appareil et consultez un médecin.

RISQUES LORS DE LA CONDUITE

N'utilisez pas les écouteurs en conduisant un véhicule ou lors de toute activité nécessitant votre attention pour des raisons de prudence. Il est dangereux de porter des écouteurs en conduisant un véhicule, même si le son est coupé et si Dolby LifeMix® est activé. L'utilisation d'écouteurs au volant est interdite dans de nombreux pays et états.

BROUILLAGE D'APPAREILS MÉDICAUX

Les écouteurs et la station d'alimentation sont dotés d'aimants et de composants qui produisent des champs magnétiques. Gardez une distance de sécurité entre les écouteurs et la station d'alimentation d'un côté, et tout stimulateur cardiaque, défibrillateur ou autre appareil médical de l'autre. Pour obtenir des renseignements concernant votre appareil médical, consultez son fabricant ainsi que votre médecin. Arrêtez immédiatement d'utiliser les écouteurs si vous pensez qu'il risque de brouiller votre stimulateur cardiaque, votre défibrillateur et tout autre appareil médical.

UTILISATION PRÉVUE

L'appareil est destiné à être utilisé avec des dispositifs permettant une communication sans fil par Bluetooth®. Pour le recharger, n'utilisez que les accessoires fournis par le fabricant dans l'emballage ou ceux indiqués par Dolby. Évitez toute modification non autorisée à cet appareil.

RENSEIGNEMENTS SUR LA CEM

ARTICLE 15 DES RÈGLES DE LA FCC (ÉTATS-UNIS)

Cet appareil respecte les dispositions de l'article 15 des règles de la FCC. Il ne peut être utilisé que si les deux conditions suivantes sont remplies : 1) il ne peut pas causer d'interférences nuisibles et 2) il doit accepter toute interférence reçue, y compris celles pouvant provoquer un fonctionnement indésirable.

Cet appareil a fait l'objet de tests prouvant sa conformité aux limites imposées aux appareils numériques de classe B, conformément à l'article 15 des règles de la FCC. Ces limites sont conçues pour assurer une protection raisonnable contre les interférences nuisibles dans une installation résidentielle. Cet appareil produit, utilise et peut irradier une énergie de radiofréquence et, s'il n'est pas installé et utilisé conformément aux directives, peut causer des interférences nuisibles aux radiocommunications. Toutefois, rien ne garantit l'absence d'interférences dans une installation donnée. Si cet appareil cause des interférences nuisibles à la réception des signaux de radio ou de télévision, ce qui peut être déterminé en allumant et en éteignant l'appareil, l'utilisateur est invité à essayer de corriger le problème par l'un des moyens suivants :

- Réorienter ou déplacer l'antenne réceptrice;
- Augmenter la distance entre l'appareil et le récepteur;
- Brancher l'appareil sur un circuit électrique différent de celui du récepteur;
- Demander conseil au distributeur ou à un technicien en radio et TV d'expérience.

Tout changement apporté à cet appareil peut faire perdre à l'utilisateur son droit à l'utiliser. Des câbles et des connecteurs blindés et correctement mis à la terre doivent être utilisés pour tout branchement à d'autres accessoires et périphériques, conformément aux dispositions sur les limites d'émission de la FCC.

INDUSTRIE CANADA

Cet appareil respecte les règles d'exemption de licence d'Industrie Canada. Il ne peut être utilisé que si les deux conditions suivantes sont remplies : 1) il ne peut pas causer d'interférences nuisibles et 2) il doit accepter toute interférence reçue, y compris celles pouvant provoquer un fonctionnement indésirable. Cet appareil respecte les dispositions du CNR-210 d'Industrie Canada. Cet appareil numérique de classe B est conforme à la NMB-003 du Canada.

RENSEIGNEMENTS SUR LE MODE D'ÉLIMINATION DE L'APPAREIL

Cet équipement électronique contient une batterie au lithium-ion interne non remplaçable et doit être éliminé conformément aux lois en vigueur. Ne le jetez pas avec les ordures ménagères. Ne le jetez pas au feu. Portez-le à votre point local de collecte des déchets électroniques ou dans un centre de recyclage. Pour savoir où recycler le matériel électronique, communiquez avec l'autorité locale de gestion des déchets ou le détaillant qui vous a vendu l'appareil.

GARANTIE LIMITÉE DE L'APPAREIL

GARANTIE LIMITÉE

Dolby garantit au premier acheteur au détail des écouteurs et des accessoires associés garantis par Dolby (l'**« Appareil »**), et à lui seul, que les composants matériels de l'Appareil sont exempts de tout défaut matériel ou de fabrication dans des conditions d'utilisation normales pendant une période d'un (1) an à compter de la date d'achat au détail initiale (la **« Période de garantie »**). Cette garantie ne couvre pas les écouteurs et les accessoires fabriqués par d'autres sociétés, et ce, même s'ils sont dotés de technologies Dolby. La présente garantie explicite ne peut pas être cédée. Toutefois, si vous recevez l'Appareil en cadeau comme le prouve le reçu-cadeau, vous serez considéré(e) comme étant l'acheteur au détail initial.

RÉCLAMATION AU TITRE DE LA GARANTIE

Pour déposer une réclamation au titre de la garantie, communiquez avec le service à la clientèle de Dolby pendant la Période de garantie, par écrit au ProductSupport@Dolby.com ou

exigée pour déposer une réclamation au titre de la garantie. Si l'appareil est couvert, le service à la clientèle vous attribuera un numéro d'autorisation de retour de matériel (ARM) et vous expliquera en détail comment et où envoyer votre Appareil défectueux. La responsabilité de Dolby et le seul recours dont vous disposez en cas de non-respect de la présente garantie limitée au cours de la Période de garantie sont 1) la réparation ou le remplacement de l'Appareil par Dolby, selon son choix et sans aucun frais pour vous ou 2) si aucune des options ci-dessus n'est commercialement réalisable, le remboursement du prix payé pour l'Appareil. À son entière discrétion, Dolby peut utiliser des pièces remises à neuf, reconditionnées ou neuves lors de la réparation d'un Appareil, ou peut remplacer l'Appareil par un Appareil remis à neuf, reconditionné ou neuf. L'Appareil réparé ou remplacé sera couvert par la présente garantie limitée pendant le reste de la Période de la garantie d'origine ou 120 jours à compter de la date d'expédition de l'Appareil réparé ou remplacé, si cette période est plus longue. Si un Appareil renvoyé à Dolby n'est pas couvert par la présente garantie limitée ou n'est associé à aucun numéro d'ARM, Dolby peut, à son entière discrétion, i) renvoyer l'Appareil au client aux frais du client ou ii) facturer au client la totalité des pièces, frais d'expédition et coûts de main-d'œuvre utilisés pour réparer ledit Appareil. Le non-respect des instructions pour la réclamation au titre de la garantie peut entraîner l'annulation de votre garantie.

EXCLUSIONS DE LA GARANTIE

La présente garantie limitée ne couvre pas les dommages ou les dysfonctionnements découlant d'un accident, d'un sinistre, d'un mauvais usage (y compris toute utilisation contraire aux instructions du mode d'emploi ou de l'emballage de l'Appareil), d'une utilisation abusive, de négligence ou de toute autre cause extérieure, de surtensions, d'une mauvaise installation, de mauvais réglages, d'appareils tiers, d'une ouverture non autorisée, de manipulations, d'altérations, de réparations ou de modifications de la part d'un tiers autre que Dolby ou ses réparateurs autorisés. La présente garantie limitée ne couvre pas non plus les dommages esthétiques ni l'usure normale. La présente garantie limitée sera annulée si le numéro de série

se trouvant sur votre Appareil a été éliminé, modifié ou effacé ou si votre Appareil a été ouvert ou dépanné sans autorisation, manipulé, altéré ou modifié. La présente garantie de couvre pas les réclamations déposées après la fin de la Période de garantie.

LIMITATION DE RESPONSABILITÉ; AVIS DE NON-RESPONSABILITÉ

Disclaimers. Les modalités qui précèdent constituent votre seul et unique recours en cas de non-respect par dolby de la garantie aux présentes ou pour toute autre réclamation concernant la présente garantie. Il n'existe aucune autre garantie explicite que celle indiquée au paragraphe « garantie limitée » ci-dessus. Toutes les garanties implicites, y compris, sans restriction, les garanties implicites de qualité marchande ou d'adaptation à un usage particulier ne sont valides que durant la période de garantie. dans les limites prévues par la loi, en aucun cas dolby, ses sociétés affiliées ou ses fournisseurs ne seront tenus responsables envers vous ou une autre tierce partie des dommages consécutifs, spéciaux, punitifs ou autres dommages indirects découlant de votre utilisation ou incapacité à utiliser l'appareil, quelle qu'en soit la cause et sur quelque motif que ce soit. Certains pays ou états n'autorisent pas l'exclusion ou la limitation des dommages consécutifs ou indirects ni les limitations de durée de la garantie implicite, dans lequel cas les exclusions et limitations ci-dessus peuvent ne pas s'appliquer à vous. les limitations qui précèdent s'appliquent alors dans les limites prévues par la loi. Dolby ne fait aucune garantie ni aucune représentation quant à la qualité, aux capacités, au fonctionnement, au rendement ou à l'adéquation d'un logiciel ou d'un équipement tiers utilisés en lien avec l'appareil. la présente garantie vous confère certains droits légaux précis, lesquels peuvent varier d'un état à l'autre.

LOGICIEL

Si l'Appareil acheté est équipé d'un logiciel, l'utilisation de ce logiciel est régie par l'entente de licence qui l'accompagne. Dans ce cas, ce logiciel est un logiciel informatique commercial développé exclusivement à l'aide de fonds privés et n'est fourni au gouvernement américain qu'à titre de logiciel informatique commercial. Toute utilisation, reproduction et divulgation par

des organismes civils du gouvernement américain doit s'effectuer conformément aux modalités aux présentes et de l'alinéa 52.227-19(b) des FAR, ou de son équivalent actuel. Conformément à l'article 227.7202 du DFARS ou de son équivalent actuel, l'utilisation, la reproduction et la divulgation par des organismes du Département de la Défense ne sont assujetties qu'aux modalités aux présentes.

GOVERNING LAW

Sauf disposition contraire du droit étatique en vigueur, la présente garantie limitée sera interprétée conformément au droit matériel - et non pas aux règles de conflits de lois - de l'État de la Californie et des lois fédérales applicables des États-Unis. Sauf disposition contraire dans la loi étatique applicable, tout différend découlant de la présente garantie limitée devra être réglé devant les cours supérieures de Californie ou la cour fédérale du District nord de Californie sise à San Francisco, en Californie., et, par la présente, le client reconnaît irrévocablement la compétence exclusive de tels tribunaux.



Dolby, the double-d symbol, dolby dimension, dolby lifemix and lifemix are trademarks of dolby laboratories. all other trademarks remain the property of their respective owners. © 2018 dolby laboratories, inc. the bluetooth® word mark and logos are registered trademarks owned by the bluetooth. Dolby, le symbole du D double, Dolby Dimension, Dolby LifeMix et LifeMix sont des marques de commerce de Dolby Laboratories. Toutes les autres marques de commerce appartiennent à leur propriétaire respectif. © 2018 Dolby Laboratories, Inc. Le mot Bluetooth® servant de marque et les logos sont des marques déposées qui appartiennent à Bluetooth.